
Cassà pot recuperar la inversió en dos anys 
 
De moment aquest any ja s'han invertit 100.000 euros en carrers i equipaments 

 
03/11/14 02:00  - Cassà de la Selva - Joan Trillas  
  
L'alcalde de Cassà de la Selva, Enric Bagué, es mostra optimista i creu que d'aquí a dos anys 
el municipi podrà ja afrontar inversions i sortir de la delicada situació que va fer que hagués de 
demanar un crèdit de dos milions d'euros i, a més, afrontar un dur pla d'ajust. Segons Bagué, 
que no repetirà com a alcaldable, el pròxim equip de govern hauria de poder ja plantejar 
inversions, tenint molt clar que caldrà continuar “sent molt meticulós a l'hora de plantejar els 
projectes, però això no treu que ja hi pot haver marge”. 
 
L'Ajuntament en els darrers mesos i amb recursos propis ja ha fet una important actuació, 
valorada en uns 100.000 euros, per fer obres de manteniment a la via pública i en equipaments 
municipals. Fonamentalment s'ha procedit a fer un rentat de cara a les instal·lacions esportives, 
fixant prioritats, com ara al parquet del pavelló P-3. L'Ajuntament també va aprofitar una 
subvenció de 10.000 euros de la Diputació de Girona per destinar-la a la gespa del camp de 
futbol, per poder fer-hi un manteniment, amb la col·locació de nous aspersors que consumeixen 
menys aigua i que són més eficients. També s'ha actuat per millorar la senyalització horitzontal, 
principalment a les vies escolars. Una de les actuacions més importants, segurament, ha estat 
el nou paviment dels carrers de Bonavista i de Puigcogul, que es va fer a al llarg de l'estiu, i 
també els lavabos al CEIP Puig d'Arques, en els quals s'hi va invertir al voltant dels 20.000 
euros. 
 

 
El pavelló de Cassà de la Selva, un dels punts que s'ha beneficiat de les actuacions, en una 
imatge d'arxiu Foto: LL.S. 
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